

2024/2025
Macao Foundation “Belt and Road” Scholarship
for students to study in Macao

Citizens of Portugal, Brazil, Malaysia, Indonesia, the Philippines, Thailand, Cambodia, Vietnam, Bangladesh, Hungary or Mongolia who do not hold a Macao SAR ID are eligible to apply for the scholarship. The scholarship amount is MOP100,000 per academic year, subject to meeting the renewal criteria.

Eligibility for scholarship application:

1. Be recommended by either the Chinese embassy or consulate in their home country, or by the Ministry of Education of their home country;
2. Be admitted to a bachelor’s degree programme offered by UTM;
3. Do not possess a bachelor’s degree or its equivalent or higher academic qualifications;
4. Have not previously been awarded this scholarship.

Selection of scholarship recipients is on a competitive process. The granting of scholarships is subject to the approval of [Macao Foundation](#).

2024/2025 學年
澳門基金會 “一帶一路” 獎學金
來澳留學獎學金

獎學金對象為葡萄牙、巴西、馬來西亞、印尼、菲律賓、泰國、柬埔寨、越南、孟加拉、匈牙利或蒙古的國家公民，且未持有澳門特別行政區居民身份證。獎學金為每學年澳門元 100,000，須符合續期條件。

申請資格：

1. 獲得中國駐所屬國家之使領館或所屬國家之教育部推薦；
2. 獲得澳門旅遊大學錄取修讀學士學位課程；
3. 不具備與學士或同等，或更高之學歷；
4. 未曾獲得本獎學金的批給。

獎學金得獎者擇優甄選，獎學金的發放需經澳門基金會的批准。